

《单词百科:mechanistic是什么意思?mechanistic怎么发音?mechanistic的解释和用法》

英语单词mechanistic是什么意思?mechanistic怎么读?mechanistic怎么发音?简答网为您整理了mechanistic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧！



mechanistic怎么读

mechanistic的读音:[mek n st k]

mechanistic的意思

1、adj.机械论学说的，机械论的；

mechanistic的近义词

1、automatic adj.自动的;自动化的;无意识的;不假思索的;必然的;

- 2、cold adj. (寒) 冷的;冷酷的;冷色调的;真实的;
- 3、mechanical adj.机械(学)的;机器的;无思想的;
- 4、perfunctory adj.敷衍的;马虎的;肤浅的;浅薄的;
- 5、robotic adj.机器人的;自动的;像机器人似的;呆板的;

mechanistic的双语例句

1、Hydraulic mechanistic breakdowns of HV circuit breakers can threaten the safety of the power network seriously.

高压断路器液压机构故障会威胁电网安全可靠运行。

2、It's the first evidence of a potential mechanistic link between abdominal fat and systemic inflammation.

这是腹部脂肪和全身炎症反应相关联的首要证据。

3、Most of my colleagues in biology are still very mechanistic in their thinking.

我在生物学领域的大多数同事思想仍十分僵化。

4、the mechanistic philosophy that compares the brain to a computer

将人脑比作电脑的机械论哲学

5、Mechanistic: A structure that is high in complexity, formalization, and centralization.

机械式: 是一种具有高度复杂性、正规化和集权性的组织形式。

6、This diagnosis stems from the uncertainties in many cases about the mechanistic causation of neurological symptoms.

这种医学诊断来自在许多病例中对神经症状的机械论原因的不确定性。

7、But this mechanistic view of demography is destiny and economic policies do not matter.

战争问题中的唯心论和机械论的倾向,是一切错误观点的认识论上的根源。

8、Studies such as these have provided definitive answers to challenging mechanistic

questions.

这类研究都已经为具有挑战性的机制问题提供了权威性的答案.

9、Mechanistic models are considerably more robust as predictive tools than are purely empirical models.

机械模型作为预测工具,比纯粹的经验模型要完善得多.

10、Yet Hegel's conception of evolution was not mechanistic.

然而黑格尔的进化观念不是机械论的.

11、The stumbling block is the mechanistic prediction of cloud cover.

麻烦的是对云量的机械预报.

12、As a living system, its inert, mechanistic parts are part of its life.

作为一个生命系统,它的无生气、机械的构成体也是它生命的一部.

13、Continuing mechanistic investigations and efforts to are anticipated to lead to even higher levels of selectivity.

随着近年来不断的研究和探索,醇的氧化选择性越来越高.

14、We should expect management to structure routine technologies with mechanistic organization.

我们希望管理者将程序化程度高的技术与机械式组织匹配.

15、However , a mechanistic link between extra centrosomes and CIN has not been established.

CIN的机制一直是一个有很多争论的话题.

16、...a mechanistic view of things that ignores the emotional realities in people's lives...

置人们生活中各种情感现实于不顾的机械论观点

以上是简答网为您整理的mechanistic怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。
查看更多关于mechanistic的用法、mechanistic的释义、mechanistic的相关详情请点击：
<https://dict.jiandongshicai.cn/mechanistic>

